
 
 
 
 
 
 
 

 

Møte i ungdomsrådet 

  
10. september 2024, kl. 1630 - 1730  Sted: Kommunehuset 
 
Tilstede 
 
Fra ungdomsrådet:  
Elias Olsbu (Nestleder) , Tuva Lomm (Medlem), Julian Eide (Medlem), Lea Kulland Solfjeld (Medlem), 
Emil Løvdal Nydal (Medlem) 
 
Fra kommunestyret:  
Monica Guttrup (Mentorer) og Lars Nicolai Løvdal (Mentor) 
 
 
Agenda kl. 1630 – 1730. 

Tid: Mandag 10. juni 1630 – 1730. 
Sted: Kommunehuset – Kantina 
 
 
Agenda  
               
 
Aktuelle politiske saker i juni –  
 
fil (einnsyn.no) 

 
Arkivsak-dok. 23/124-10 - Revisjon leieavtale Innbyggernes hus  
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Kommunedirektøren gis mandat til å endre leieavtalen med foreningen «Innbyggernes hus» 
på den måten at foreningen fra 24.10.24 – 24.10.25 betaler en tredjedel av 
strømkostnadene. 
 
Konklusjon  
Foreningen «Innbyggernes hus» har i løpet av kort tid blitt en viktig møteplass i Tvedestrand 
kommune med høy aktivitet. Det er en møteplass med et bredt tilbud av inkluderende 
aktiviteter og arrangementer for ulike målgrupper i alle aldersgrupper. Foreningen har vist 
stor handlekraft, kreativitet og dugnadsånd i realiseringen av sine mål og bidrar allerede mye 
innen drift av bygningen (vedlikehold/renovering, renhold og vaktmestertjenester).  
 

  
 
 
Tvedestrand ungdomsråd 
 

 

https://einnsyn.no/api/v2/fil?iri=http://data.einnsyn.no/9fc98821-c8ae-4a3f-ab3a-29df3ece9ec5


Frivilligsentralen har p.t. kontor i Innbyggernes hus og sambruker lokalet med foreningen – 
noe som har vist seg å være fordelaktig. Foreningens forslag å bidra til strømkostnadene med 
en tredjedel i det andre året i leieperioden viser vilje til å ta på seg enda mer ansvar. At 
kommunen fortsatt bidrar med å betale to tredjedeler av strømkostnadene pluss de 
kommunale avgiftene virker rimelig, tatt i betraktning så lenge huset også blir brukt av en 
kommunal enhet (Frivilligsentralen) og at initiativet «Innbyggernes hus» fortsatt er i en  
oppstarts- og etableringsfase. Framleie til andre aktuelle brukere/leietakere kan medføre 
endringer av evt.  
 
Monica orienterte litt utdypende om saken og grunnlaget for kommunedirektøren sitt forslag 
til vedtak.  
 
Innspill fra ungdomsrådet til saken -   
Kommunedirektørens forslag støttes på bakgrunn av at løsningen også er ønsket for 
Innbyggernes hus.  
 
 
Arkivsak-dok. 23/4057-27 - Ikke lovpålagte tjenester 2024 - forslag til prioritering  
 
Monica og Lars Nicolay orienterte om saken og innsparinger/kutt innenfor ikke lovpålagte 
tjenester som foreslås.  
 
Konklusjonen i saken er: 
Kommunedirektøren anbefaler at det vedtas innsparinger innenfor ikke lovpålagte tjenester 
som forklart ovenfor og at budsjettene til sektorene reduseres tilsvarende. Dette begrunnet i 
de økonomiske utfordringene kommunen står i. Et hovedformål er å oppnå en bærekraftig 
økonomi slik at en kan sikre nødvendige tjenester til innbyggerne. 
 
Det var engasjement i saken og god dialog med mentorene og ungdomsrådet.  
 
Innspill fra ungdomsrådet til saken –  
Det som ikke støttes er  
- Stenge SFO i alle ferier  
- Åpningstid i Bronsbu og Holt, reduseres en halv time  
- Kjøregodtgjørelse til støttekontakter fjernes  
- Husleie Mekkeklubben, dekning utgår 
 
Det anbefales å halvere beløpet til:  
- Busskort til Lisanddeltagere  

Slik at alle kan få noe.  
 

I utgangspunktet er ikke medlemmene i ungdomsrådet enig i noen av kuttene, men 
punktene over er viktig å tydeliggjøre i denne saken.  
 
 

Kreativ workshop om Rådhuset og Forvaltergården 24.9. kl. 15 – 18 
 

Medlemmene i ungdomsrådet synes prosjektet er spennende, men ingen har mulighet på 
den tiden. Det er ønskelig med en oppsummering / referat fra møtet. Kristin tar ansvar for å 
få en tilbakemelding.  

 
 



Valg av ny leder for ungdomsrådet og to nye medlemmer i skoleåret 2024/2025 
Kandidater som ønsker å stille til valg som leder forbereder seg på en presentasjon til neste 
møte så foretas det et valg da.  
Kristin kontakter elevrådet for å velge to nye medlemmer.  

 
 
Møtetider for høsthalvåret 

- 7. oktober  
Sak på neste møte AKT Svipp v/Lars Nikolay 
 

- 4. november 
- 2. desember 
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